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Protokoll StOF Styrelsemöte 2023-11-20 

 
 
 
 

Möte 
 StOF styrelsemöte 2023, nr 619 sedan starten. 

Datum och tid Plats 
2023-11-20, kl. 18:00-20:30 Fysiskt möte StOF kansliet i Solna, en på Teams 

Närvarande 
Monica Hatlen, Joakim Skärlén, Karin Gillberg, Martina Sundberg, Lennart Hävrén, Jonas Holmgren. Från 
StOF-kansliet: Cecilia Westström  
 
Frånvarande:  
Lars Forsberg 

 

1. Mötets öppnande 
Monica öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 

2. Val av sekreterare 
Jonas valdes till sekreterare, protokollet att granskas av Lasse Forsberg därefter till 
Monica.  
 

3. Föregående protokoll/anteckningar 
Godkändes och lades till handlingarna. 

 
4. Rapporter 

Kanslirapport 
En rapport från kansliet om senaste nytt sedan förra mötet finns som bilaga till detta 
protokoll.  
 

Junior- och seniorpriserna, ny prismodell 
Cecilia föredrog ett uppdaterat förslag.. Kansliet fick i uppdrag att titta på om det 
finns andra distrikt eller befintliga poängmodeller som man kan jämföra mot. 
Därefter ut till klubbarna för synpunkter.  

 
Ordförandekonferensen i Jönköping 
Monica föredrog vad som avhandlades på ordförandedelen på konferensen. Budskap 
från valberedningen var att de gärna vill ha in styrelsekandidater.  
 
Tävlingskonferensen i Jönköping 
Cecilia föredrog vad som avhandlades på tävlingsdelen på konferensen. Lars Greilert 
har sammanställt tävlingstider för de olika disciplinerna; för långa segrartider på sprint 
och medel.   
 
Anmälningsavgifter, man tyckte att spannet på avgifter låg bra. Man tittade på 
servicenivån på tävlingar, ex dusch, miniknat, barnpassning osv.  
 
Diskussion om basprogrammet 2024-2025; blir ej knock-out sprint -24 pga ingen 
arrangör. Programmet ser lite ihåligt ut för 2025 än så länge. Arrangörer sökes. 
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Joacim Ingelsson var med och pratade om arbete med Naturvårdsverket, Trafikverket 
etc. Man pratade afrikansk svinpest och hanteringen framåt.  
 
Motioner gicks igenom, liksom webbplats och IT-delar. O-ringen skall in i Eventor. 
Pratades även om tävlingsdelen på konferensen skall köras vartannat tillfälle.  
 
Markkommittén 
Jobbar på med div frågor, bl.a. Bornsjön där det nu är ok för SNO kan arrangera. Möte 
planerat med Huddinge kommun (tillsammans med Snättringe SK) efter lite motstånd i 
samband med Ravinens Rogaining.  
 

 
5. Frågor för beslut 

Representant i 25-mannas styrelse 
Lennart vill kliva av sin roll i 25-mannastyrelsen. Beslut att Martina tar den rollen.  
 

6. Nomineringar Förtjänstmedaljer 
Reflektion av Monica att Stockholm har väldigt få utmärkelser senaste 20 åren. Martina 
tyckte att det var väldigt få kvinnor som fått medalj.    
 

7. Motioner, yrkanden  
Monica reviderar vår motion om samåkning och transport, skickar ut för sista kontroll 
under denna vecka.  
Monica gick igenom de andra motionerna från Stockholmsklubbarna och kommentarer 
från förbundsmötet.  
 
Vi behöver skriva formella yttranden till motioner från 
- Ravinen (tillstyrkes med en kommentar om att i skrivelsen ta bort ”ska” mot ”bör” 
eller ”eftersträva”)  
- Snättringe (tillstyrker punkt 2 i motionen för utredning av hela motionen)  
- Haninge (tillstyrker, i synnerhet eftersom förslaget innefattar att kombinationslag inte 
kommer vara med i officiell resultatlista)  

 
8. Plan för kommande klubbesök 

Enskede och Ravinen återkommer med datum.  
 

9. Styrelsemöten under hösten 
Måndag 11 december med jultema i Enskedes klubblokal 
Måndag 22 januari 
Måndag 19 februari 
Måndag 4 Mars (extra avstämning) 
Måndag 11 Mars (årsmöte) 
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StOF kanslirapport nov 2023 

O-Ringen 2027 Stockholm 
● Möte i IFR genomfördes 9 nov 

- Två konkreta förslag på O-Ringenstad redovisades 

- Arenaområden norr om Stockholm ska tas fram 

- Till nästa möte 7 dec ska huvudalternativ finnas 

Tävlingsverksamhet 
● Tävlingsprogram för 2025 är avstämt med klubbarna och tas upp med Svealandsregionen 

på SOFT:s tävlingskonferens 
● Tävlingsprogrammet 2026-2030 planeras (möten med klubbar jan-feb) 

● Kartutskrifter går nu in i lågsäsong 

Utbildning 
● Mark-konferens 26 nov (Lasse G), anmälan på Eventor 
● Introduktionsutbildning 16 mars (19 nov inställt pga noll deltagare) 
● Banläggarutbildning dec-jan, anmälan på Eventor 
● Kompetensutb. för elitklubbtränare pågår  
● Samarbetet med SOFT om digital markutbildning pågår 

● Polisens introduktionsmöte för att leta efter saknade genomfört med ca 15 deltagare. 
Fortsättning i jan. 

Ungdomsverksamhet 
● Planering pågår för vinterns träffar för HD13-14; 15-16 samt U23  
● Planering för sommarläger och Violett-läger pågår 

StOF-konventet 
● 75 anmälda, genomfördes på Rudbecks gymnasium 
● Rapportskrivning pågår 

Stadshusorientering och Hitta ut 
● Utvärderingsmöte om Stadshusorientering 27 nov med Stockholms stad 
● Planering med Hellas och Centrum om HittaUt 2024 pågår, men oklart om finansieringen 

Kansliet 
● Två praktikanter varsin vecka i november 
● Merja är i kapp med bokföringen 
● Gallring och arkivering pågår 
● Tävlingsutrustning för uthyrning inventeras och repareras (batteribyten SI-enheter etc.) 


